



### FORM OF CONSENT 同意聲明

1. I acknowledge that I have read, understood and agreed with the Quality Property & Facility Management Award 2024 terms and conditions.

我特此確認本人已細閱、瞭解並同意所有有關2024年度優質物業設施管理大獎的條款及細則。

2. I undertake to comply with the relevant requirements/arrangements contained therein set out by the Quality Property & Facility Management Award 2024.

我同意受2024年度優質物業設施管理大獎的條款及細則所約束。

3. I agree that the information provided in this Nomination Form may be used by the Quality Property & Facility Management Award 2024 for statistical survey or research or promotion, and I/we may be contacted for such a purpose.

我同意及明白提名表格中提供的資料有可能被用於2024年度優質物業設施管理大獎研究調查或推廣之用，而我亦有機會因此被聯絡。

4. All the above particulars furnished in this Application Form are true and correct.

提名表格中提供的資料均真實無誤。

5. The submission will be disqualified if it does not fulfill any parts of the mentioned declaration.

如提交文件不符合上述聲明其中一部分，將會被取消資格。

Name of Person-in-Charge:

負責人姓名：

---

Company/Organisation Name:

公司/機構名稱：

---

Signature & Company Stamp:

簽署及公司蓋章：

---

Date:

日期：